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tionari amb tota la rapidesa que es demana, ba
vent cregut convenient contestar-lo de manera 
que reflectís la doctrina sindical d ’assegurança de 
malaltia.

Focs dies després manifesta que rebé una car
ta, amb la natura1 sorpresa, de l ’Institut Nacional 
de Previsió dient que coin que el Ministre neces
sitava urgentment un avantprojecte per a portar 
a les Corts i resoldre aixi el compromis interna
cional de Ginebra, ens n ’enviava un que havien re- 
dactat per a portar-lo al Ministre per si aquest 
creia convenient s’havia de portar al Parlamenti 
Espanyol. F a  ressaltar que rebé aquesta comuni- 
cació el dia 7 i per tant hi havia molt poc temps 
per a contestar-la, per la qual cosa se li va occor
rer dimitir d ’aquella ponencia i no contestar a- 
quell qiiestionari que presentava punís tan clifí- 
cils.

En una reunió que tingué amb cvs Drs. Brossa, 
Coma i Abelló, es varen manifestar en el sentit 
de contestar amb les observacions que es cregues- 
sin necessàries.

El dissabte dia 14 a la nit, en una conferencia 
telefonica, el Dr. Pérez i Mateoÿ ens invita a una 
reunió urgent a Madrid pel dia 16, puix a Tende
nza, dimarts, a la tarda, es reunia la ponencia del 
Ministeri de la que forma part el doctor Pérez i 
Mateos, la qual havia d'estudiar 1111 avant-projco
te, el qual era presentai per l ’Institut Nacional de 
Previsió o bé el que représentés aquesta Comissió. 
Coni que el Dr. Pérez ens va  convocar amb certa 
urgencia vaig crcure que havia d anar-hi ; aixi ho 
vareig fer assistint a aquella reunió, en ia qual el 
doctor Pérez i Mateos demanà en primer Hoc una 
unanimitat de criteri entre tots els metges d 'E s
panya, a la que en nom ciel Sindicat es va respon- 
dre que aquest estaría sempre al costat de Testa
ment mèdie per arribar 011 calgués, per tal de 
solucionar aquest assumptè sense que es perjudi- 
quin els lcgitims interessos del metge.

Prega que el Conseil es manifesti referent a 
TAssembla de Saragossa i el pia a seguir, creient 
que el Sindicat hauria d estar al costat ciel Con
seil General de CoHegis per a la defensa ciels in
teressos medies.

Obre el débat el Dr. Masriera preguntant si és 
convenient que el Sindicat presenti un projecte.

Intervé el Dr. Abelló manifestant que en el 
darrer Conseil ja s’acordà anar a aquesta reunió 
de Saragossa i després d ’aquesta, celebrar-ne una 
a Barcelona.

Fren la paraula el Dr. Brossa per a donar comp
ta de la seva opinió sobré aquest assumptè. Cren 
que e1 Sindicat no lia de deixar d ’ocupar-se inten
sament d'aquesta qüestió amb tota l ’energia i pre
parado. Que el Sindicat per a obtenir Fèxit que 
és de desitjar, ha de procurar que la seva actuació 
estigui d’acord i de conjunt amb la de Testament 
mèdie espanyol i que tot el que presenti d ’inte- 
ressant per a Testament mèdie català. 110 deixi

d ’interessar també a la resta d ’ Kspanya i procurar 
assumir la representació de lots àquests company s 
amb el quai acoïiseguiriem una força que és in- 
dubtable que 110 tindriem d ’anar sols.

A  niés, creu que el Sindicat ha d ’actuar amb 
la máxima urgencia possib'e, car és natural que
lii ha moites niés facilitais d ’èxit ara, que no 
quan ja s’hagi aprovat algun projecte, p d  difícil 
que seria modificar 1111 acord governamental.

Creu que a niés d ’oposar-se al que es presentí 
contra la classe médica i la bona prestado de 
Tassegurâiiça, el Sindicat ha de presentar unes 
normes que permetin prestar el servei ele la ma- 
teixa. P er  aixó i per a contestar el qiiestionari 
que se’ns envia, lia redactat el projecte que s ’lia 
repartit a tots els Srs. Consellers i sobre e1 que 
demana que es manifestin. A  continuado glossa el 
criteri que seguí en confeccionar-lo, essent sempre 
d’acord amb tot el que el Sindicat ja  té legisla! 
sobre aquesta Assegurança, en especial la part 
económica.

Fren la paraula el Dr. Corachan preguntant si 
110 seria convenient fer una campanya prop de 
la classe obrera i patronal exposant-’os el cas que 
es planteja i fer-los veure les dificultáis, que po- 
drien derivar-se, si s ’aprovés aquest projecte pré
sentai. cosa que podría ocórrer, atesa ia impor
tancia tant extraordinaria de Tentitat que el pre
senta.

Intervé el Dr. Abelló recordant que el Sindi
cat té mis acords presos en TAssemblea del 1933,
i que mentre aquests no siguin modificats, el S in
dicat lia ele fer tôt el possible perqué el projecte 
que sigui acceptai estigui d ’acord amb les normes 
sindicáis.

El Dr. Brossa demana que el Conseil manifesti 
si creu convenient de celebrar una sessió extraor
dinaria per a continuar la discussió d ’aquest as- 
sumpte abans de TAssemblea dé Saragossa; s ’a- 
corda con vocarla  |>el dia 26, a les set del ves- 
pre. A ix í  mateix s’acorría convocar a la Junta 
Consultiva, els companys que tinguin representa
ció parlamentaria i tots aquells que hagin inter- 
vingut en aquesta qüestió.

A  continuació es llegeixen dues comunicacions 
clels companys Drs. R iera i Pau i F iga i O  iu, re- 
nunciant a formar part de la ponéncia d ’Organit- 
zació de TAssegurança Social de malaltia. El 

Conseil, vist que les causes exposades per a- 
quests dos companys són ben justificados i per 
altra part es desprén de les mateixes que una in- 
sisténcia per part nostra no faria variar la seva 
detemiinació, acorda, amb sentiment, rellevar-los 
de dit carree i demanar ais companys de Girona 
que ens ávancin dos noms d ’aquella Comarca per 
a suplir els esmentats Drs. Riera i Figa.

De part amen t d’A  s s í  impt es Comarcáis

Peí Comité Permanent cTAssumptes Com ar
cáis són exposats els següents assumptes i els 
tramits efectuáis.


